

《单词百科:malignancies是什么意思?malignancies怎么发音?malignancies的解释和用法》

英语单词malignancies是什么意思?malignancies怎么读?malignancies怎么发音?简答网为您整理了malignancies的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



malignancies怎么读

malignancies的读音:[m ˈl ɪ n ɒ n sɪ]

malignancies的意思

1、n.恶性肿瘤 (malignancy的复数);

malignancies的近义词

1、cancer n.癌;癌症;邪恶;毒瘤;

- 2、disease n. 疾病;弊端;不安;
- 3、distortion n. 扭曲, 变形;失真, 畸变;[心理学] 扭转;
- 4、enmity n. 仇恨;敌意;敌视;敌对的状态;
- 5、evil adj. 邪恶的;有害的;令人作呕的;

malignancies 的双语例句

1、The top 3 malignancies bronchogenic carcinoma, leukemia, liver cancer and intrahepatic cholangiocarcinoma.

支气管肺癌、白血病、肝和肝内胆管癌居前3位。

2、Hematological malignant diseases rarely uterine cervix as primary malignancies.

子宫颈原发性血液恶性疾病相当罕见。

3、Objective : To further define the ultrastructural features of the lymphocytic malignancies.

目的: 进一步认识淋巴源性肿瘤的超微结构形态改变的特征。

4、Objective To analyze the clinicopathological characteristics of malignancies of vulva.

目的分析外阴原发性恶性肿瘤的临床和病理特征。

5、Metastatic tumors to gingival from non-oral malignancies are very uncommon.

摘要从非口腔部位的恶性肿瘤转移至牙龈是非常罕见。

6、These symptoms can be associated with either malignancies or infectious processes such as tuberculosis or hepatitis.

这些症可和恶性肿瘤或感染性疾病像集合结核或肝炎有关。

7、Hematological malignant diseases rarely affect the uterine cervix as primary malignancies.

摘要子宫颈原发性血液恶性疾病相当罕见。

8、Aim To determine the application of phenylbutyrate to differentiation therapy of

hematological malignancies.

目的探讨苯丁酸钠在血液肿瘤诱导分化治疗中的应用方法.

9、Fortunately, these conditions are uncommon in patients with hematologic malignancies, with the exception of promyelocytic leukemia.

所幸的是,除了早幼粒细胞白血病,这种情况在恶性血液疾病患者中并不常见.

10、Conclusion Erythroderma of unknown origin is mostly related to insidious malignancies and drug reactions.

结论原因不明的红皮病大多与潜在肿瘤、药物过敏有关.

11、Objective To investigate the occurrence of malignancies after renal transplantation.

目的探讨肾移植术后肿瘤发生情况和防治措施.

12、Many patients with either hepatic or renal malignancies are not candidates for potential curative surgery.

很多病人存在肝或者肾恶性肿瘤,不适合潜在的药物或者手术治疗.

13、However, malignancies usually occur when fragments of these tumors are transplanted in other rats.

但如把此肿瘤的组织块移植于其他大鼠则经常表现出恶性.

14、Mismatch repair gene defects are recently identified in hematopoietic malignancies, leukemia and lymphoma cell lines.

错配修复基因缺陷是最近在造血系统恶性肿瘤,白血病和淋巴瘤细胞株中被发现的.

15、Renal cell carcinoma represents on average oerall malignancies of the kidney.

肾细胞癌平均占肾恶性肿瘤的90%以上.

以上是简答网为您整理的malignancies怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于malignancies的用法、malignancies的释义、malignancies的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/malignancies>